# 法力山东FASCINATING SHANDONG

青岛 / 烟台 / 蓬莱 / 潍坊 / 淄博 / 济南 / 泰安 / 曲阜 / 台儿庄 / 日照 Oingdao/ Yantai / Penglai / Weifang /Zibo/ Jinan/ Tai'an / Oufu / Taierzhuang / Rizhao



- 全程无购物店 Zero Shopping Shop
- 品酒体验 (葡萄酒 / 啤酒) Wine & Beer Tasting
- 特别赠送泰山平安香囊 Special Free Gift Taishan Sachet
- 特别赠送张裕金奖白兰地 Special Free Gift Changyu Gold Brandy
- 海上观光 Sea Excursion
- 马车游城 Carriage Tour
- 季节性赏花 Seasonal Flower Viewing

#### 行程特点 ITINERARY HIGHLIGHTS

- 泰山风景区 Taishan Scenic Area 🟦 🏗
  - 孔府 Confucius House 🕮 🎞
- 康有为故居 Kang House TICKET
- 德国总督府 Governor House TICKET
- 青岛啤酒厂 Qingdao Beer Factory TICKET
- 台儿庄古城 Taierzhuang Ancient Town TICKET
- 张裕卡斯特酒庄 Chateau Changyu-Castel IICKET
- 八仙渡海口景区 Eight Immortals Scenic Area TICKET
- 杨家埠民间艺术大观园 YangJiaBu Folk Arts Daguanyuan TICKET



#### 『◎ 膳食 MEALS

- 渔家宴 Fish Feast
- 饺子宴 Dumpling Feast
- 孔府家宴 Confucian Feast
- 大锅蒸海鲜 Seafood Steam Pot
- 辣子鸡风味 Spicy Chicken Cuisine
- 红岛蛤蜊风味 Red Island Clam Cuisine
- 韩式烤肉自助餐 Korean Barbecue Buffet

#### 酒店特色 HOTEL HIGHLIGHTS

- 住宿当地4+5星级酒店 Stay Local 4 + 5 Stars Hotel
- 提升1晚住宿国际5星级喜来登酒店 [青岛胶州]
  Upgrade 1 Night Stay At International 5 Stars Sheraton Hotel [Qingdao Jiaozhou]

#### 乐趣购物 FUN SHOPPING

台东步行街 Taitung Street





孔府 Confucius House

#### 第1天 出境 🛪 中转城市 🛪 青岛 机上用餐/晩

集合于国际机场,乘搭国际航班途经中转城市飞往青岛。

海上观光(游船): 胜景体验,尽情欣赏青岛的红瓦绿树,碧海蓝天。赶快坐上游船,感受别样青岛吧!

**栈桥:** 由海岸前伸入青岛湾中,素有"长虹远引"之美誉。栈桥划波斩浪,像一条长龙横卧于碧海银波。(备注: 11月中旬至3月下旬观海鸥)

中山路(途经): 百年历史、闻名全国的商业街,曾经是青岛的"名片",也可以说是青岛商业的"母脉"。

八大关: 集中了俄、英、法、德、美、日、丹麦等20多个国家建筑风格的别墅,有"万国建筑博览会"之称。(备注: 4月上旬至中旬赏碧桃、海棠 | 10日中旬-11月上旬赏银杏)

花季加点:中山公园(备注:4月上旬至中旬赏郁金香、玉兰花、樱花 | 5月赏紫藤 | 7月至8月赏荷花 | 10月下旬至11月中旬赏枫叶)

#### 第2天 青岛 型 烟台

早午晚

**小渔山:** 小渔山顶的18米高三层八角览潮阁,周围有许多西方风格的建筑,可登阁眺市区景观。

**德国总督府:**作为"德国建筑艺术在中国"的最高代表,其装饰之豪华、造型之典雅,至今仍雄居中国单体建筑之首列。集结着建筑艺术、城市史、近代史及中德关系史等多重内涵。

康有为故居:馆内有介绍康有为生平及戊戌变法的历史照片、文献和实物,还有国内外著名专家学者研究康有为的专著和文章。(备注:10月中旬至11月上旬赏银杏)

**青岛啤酒厂(含票+品酒+啤酒豆):** 中国首家啤酒博物馆,展示青岛啤酒的百年发展历程以及主要的制作流程。

#### 第3天 烟台 ့ 蓬莱 滩 潍坊

早午晚

烟台山: 山、海、城、港连为一体的特色景观为此独有。烟台山有着600多年的沧桑历史,是这座城市历史重要发祥地和象征。

**张裕卡斯特酒庄(含品酒):** 于2002年百年张裕与法国卡斯特公司合作建成,是中国专业化酒庄。酒庄严格遵循国际高端酒庄建设的原则,严格遵循法国传统工艺酿造高端酒酒庄。

**八仙渡海口景区:** 三面环海的葫芦岛,有一座八仙桥通向景区,将人间与仙境紧紧的连在一起。景区内建有大型八仙过海汉白玉照壁、八仙祠、三星殿等民族风格古典式建筑。

杨家埠民俗大观园: 称为"世界风筝之最"。建于1986年5月,园内设风筝厂、民俗馆、年画馆、风筝博物馆、古店铺一条街、文物馆、嫦娥奔月台等数十个景区。

备注: 10月中旬至11月中旬将会增设采苹果体验。

#### 第4天 潍坊 🌇 淄博 🔐 济南

早午晚

**周村大街:** 街区内店铺林立,古迹众多,江北保存较完好的明清古商业街区 ,被称为"活着的古商业街市博物馆群"。

大明湖: "四面荷花三面柳,一城山色半城湖"这里以最真切的状态体现出来。有"众泉汇流"之说,被誉为"泉城明珠"。

**黑虎泉**:因此泉为一天然洞穴,内有一巨石盘曲伏卧、上生苔藓,显得黑苍苍如猛虎深藏,泉水从巨石下涌出激湍撞击,再加半夜朔风吹入石隙裂缝酷似虎啸故称黑虎泉。

**芙容古街:** 济南老商业街,被誉为"齐鲁第一小吃街"。无数的小贩,在路两边各据一摊或一店,神州各地、欧美日韩色小吃琳琅满目。

春季加点: 中华牡丹园 (最佳观赏时间: 4月5日至25日)

秋季加点:济南百里黄河银杏园 (最佳观赏时间: 10月20日至11月15日)

#### 黑虎泉 Black Tiger Spring

### 第5天 济南 暴泰安

早午晚

**泰山风景区(含票+环保车+往返缆车):** 世界自然遗产之一,泰山挺拔雄峻,是中国五岳之首的美誉。泰山风景以壮丽著称,山间经常有云海出现,还有众多的古迹、石刻和宗教庙宇。

**桃花源:** 古时因桃花满峪谷而得名,桃花盛开红成一片,因此古人又称此地为"红雨川"。(备注: 3月中旬至4月上旬赏桃花)

南天门: 又名三天门,位于十八盘尽头,是登山盘道顶端,座落在飞龙岩和翔凤岭之间的山口上。传说中南天门是人界和仙界的入口处。

**天街:** 顾名思义就是天上的街市。这里不仅风景优美,商铺林立,亦市亦街,形成了特有的风俗,是国内"十大特色市场"之一。

碧霞祠: 宏伟壮丽的古代高山建族群,由大殿、香亭等十二座大型建筑物组成。最具特色的是主体建筑碧霞元君殿,殿顶由360垅铜瓦组成,以"象周天之数",明朗的铜瓦在阳光的照射下金光四射,增添了许多神秘气氛。

**唐摩崖石刻:**泰山石刻是中国文化史中的一枝奇葩。历代帝王到泰山祭天告地,儒家释道传教授经,文化名士登攀览胜,留下了琳琅满目的碑碣、摩崖、楹联石刻,而泰山摩崖石刻是名山之最。

玉皇顶: 因峰顶玉皇庙而得名。旧称太平顶,又名天柱峰。

#### 第6天泰安 端 曲阜 端 台儿庄

早午晚

**孔府(含马车):** 世界文化遗产,又称"衍圣公府"。曾是数百年来孔子嫡系长期居住的地方,是中国仅次于明清皇室宫府的最大府第,有"天下第一家"之称。

**台儿庄古城:** 位于京杭大运河的中心店,古城起始于秦汉,发展于唐宋,繁荣于明清,有"天下第一庄"之称(清乾隆赐)。

**天后宫:** 同类建筑中规格最高的一座。在整个清代,天后宫香火旺盛,不仅是福建商人的精神家园,也是过往船家朝拜妈祖的圣地。

**船型街:** 又称非物质文化博览园,园中有个巨型的船型,形似扬帆起航的巨船,寓意"大河行舟,一帆风顺"。

**青楼文化展馆:** 以场景再现的方式展示古代青楼的各个功能分区,另外还设置了三寸金莲展厅、青楼文化展厅等两个专题展厅,以及梅、兰、竹、菊、雨打芭蕉、烟雨青楼六处园林景观。

参将署: 俗称大衙门,为清朝正三品参将行署。参将统领600兵马,负责管辖220华里运河河道的工程防护和漕运治安。

#### 第7天 台儿庄 251km 日照 157km 青岛

早午晚

**日照灯塔风景区:**沿海地段以灯塔、自然礁石群为主题,整合护岸、木栈道、硬质铺砖等带状景观,并将大面积的绿化和水、石、亭等点状、带状景观有机组合,形成了独具特色的休闲旅游环境。

**五四广场:** 因 "五四运动"而得名,广场正中那形如螺旋般红火风团的雕塑名为"五月的风",彰显了庄重、坚实、蓬勃向上的爱国情怀。

**2008帆船基地(远眺)**: 2008年第29届奥运会和13届残奥会帆船比赛就在此举行,景区内有两大形象建筑,一个是巨大的奥运祥云火炬雕塑,另一个是场馆前的帆船雕塑建筑。

**台东步行街:** "朝观壁画夜赏灯,购物休闲在台东",青岛最著名的商圈。 这里还有男士、女士特色广场,营造出优美的购物和休闲环境,使市民在购 物消费的同时,还享受着文化特色的盛宴。

秋季加点: 张家楼红枫林 (最佳观赏时间: 10月20日至11月20日)

#### 第8天 青岛 🛪 中转城市 🛪 入境 💎 早/机上用

旅程结束,送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。 鸿运期待与你再次出发!





烟台山 Mountain Yantai



栈桥 Zhan Bridge

Depart 🛪 Transit City 🛪 Qingdao

MOB/D

BI D

Assemble at international airport, departure flight to Qingdao via transit city.

Sea Sightseeing (Cruising): Experience the scenic spots, take a cruise to experience a different kind of Qingdao!

**Zhan Bridge:** Located at the coastal area at the southern end of Zhongshan Road, it is an extension of the road into the sea. (Remark: Mid of Nov - End of Mar View Seagulls)

Zhongshan Road (Pass By): Ancient and nationally commercial street. Eight Great Passes (Badaguan): It is made up of eight streets named after the eight great military forts of the ancient times. Along the streets are many classic European houses built when Qingdao was a German protectorate. (Remark: Early - Mid of Apr View Peaches and Begonias | Mid of Oct - Early of Nov View Ginkgo)

Flower Season Extra: Zhongshan Park (Remark: Early - Mid of Apr View Tulips, Magnolias & Cherry Blossoms I May View Wisteries | Jul-Aug View Lotus | End of Oct - Mid of Nov View Maple)

## Day 2 Qingdao Tokkin Qixia Tokkin Yantai

Xiaoyushan Hill: One of the best scenic spot along the seaside of Qingdao. From the top of the hill visitors can see beautiful landscape featuring red tile, green tree and azure sky and blue ocean. Governor House: The design of the building is rather unique, with the adoption of a rough granite exterior, steep roofs, thick walls and narrow windows reflecting the distinctive style of German buildings. Kang House: Museum with history of Kang Youwei and the history of the Reform Movement, literature and in kind, as well as well-known experts and scholars at home and abroad to study Kang Youwei's monographs and articles. (Remark: Mid of Oct - Early of Nov View

Qingdao Beer Factory (Include Beer Tasting + Beer Beans): The first professional beer museum in China, a multi-media tourist attraction comprising beer tasting, brewing archive and art display area.

## Yantai Penglai Weifang

Mountain Yantai: The unique landscape where mountains, sea, city and port are integrated. Here has over 600 years history and is an important birthplace and symbol of the city's history.

Chateau Changyu-Castel (Include Wine Tasting): Changyu and French Castel Company cooperated and established in 2002. It is a professional international winery in China.

Eight Immortals Scenic Area: One of the Four Great Towers in China, known as the landing place of the Eight Immortals (Ba Xian) and famous for its occasional mirages.

YangJiaBu Folk Arts Daguanyuan: Known as "City of Kite". Learn how to process a kite and traditional New Year Woodcut Picture.

Remark: Extra Apple Picking Experience on Mid of Oct - Mid of Nov

#### Weifang Tai'an

BI D

BI D

Zhoucun Dajie (Residential District): There are many shops and historic sites. Here have the well-preserved Ming and Qing ancient commercial blocks in Jiangbei, well-known as "living ancient commercial market museums".

Darning Lake: The largest lake and one of the "Three Greatest Attractions" in the city of Jinan.

Black Tiger Spring: A natural cave and the shape just like a tiger so called Heihu (Black Tiger).

Furong Street: The name come from the Spring Furong in the street, is an old commercial street in Jinan City.

Spring Season Extra: Peony Garden (Best Viewing Time: 05 - 25 Apr) Autumn Season Extra Jinan Baili Yellow River Ginkgo Garden (Best Viewing Time: 20 Oct - 15 Nov)



Taishan Scenic Area (Include Return Shuttle Bus + Return Cable Car): One of the China five famous mountains, also is the world's natural heritages. Is considered to be a cultural and histori-cal museum. Has been listed as UNESCO World Heritage Site since 1987. Taohuayuan: The name come from the peach blossom, ancients also

Tai'an

known as "Red Rain". The flourishing peach blossom, falling petals and limpid steams will make you feel like you are in heaven. (Remark: Mid of Mar - Early of Apr View Peach Blossom)

South Gate: Also was called "Tianmen Pass" in the ancient time. The South Gate to Heaven has been built on the low-laying land between Feilong Rock and Xiangfeng Peak.

Heaven Street: Tourists strolling on the street and looking at the scenes upward and downward would think themselves in paradise. Bixia Temple: Located on the top of Taishan Mountain, the memorial temple for Goddess of Taishan Mountain-the Supreme Goddess Bixia. Tang Cliff Stone: Located on Jade Emperor Peak. It was written by Zong Shiyu, magistrate of Tai'an prefecture, in the thirty third year under the regime of Emperor Guangxu of Qing Dynasty (1907 AD). Jade Emperor Peak: In Chinese mythology, the Jade Emperor is the most powerful god in the heav-ens. The main peak of Taishan and named because of the Yuhuang Temple.

#### Qufu Taierzhuang Day 6 Tai'an 113km

Confucius House (Include Carriage): Also known as "Yan Sheng Gong Fu", is located in the east of Confucius Temple, is the long-term residence of Confucius.

Taierzhuang Ancient Town: Located at center of Beijing-Hangzhou Grand Canal. Known as "the best village in the world" (given by Qianlong in the Qing Dynasty).

Tianhou Temple: The highest specification building among its kind. It was not only the spiritual home of Fujian businessmen, but also a holy place for boatmen to worship Mazu in the past.

Boat-Shaped Street: Also known as the Intangible Cultural Expo Park, there is a giant ship in the park, which looks like a giant ship sailing. Brothel Culture Exhibition Hall: Displays the various functional area of ancient brothels. There are also two special exhibition halls, including the three-inch golden lotus and the brothel culture hall. Generals' Office: It was the official third-rank generals' office in the Qing Dynasty. The general commanded 600 soldiers and was responsible for the engineering and security of the canal.

## Taierzhuang 251km Rizhao 157km Qingdao

Rizhao Lighthouse Scenic Area: It is named after the towering nautical lighthouse on the shore. There are squares and beaches here, with a wide field of vision and beautiful scenery.

Wusi Square: Named after the nationwide protest May Fourth Movement that started in Qingdao, the square is best recognized by the large "May Wind" (Wuyue Feng) sculpture near the seaside. Qingdao Olympic Sailing Centre (Pass By): Constructed for Summer Olympics year 2008 and the 13th Paralympic Games. It has witness a number of successful both, national and international sports event. Taitung Street: A street lined with shops and malls and some side road transform into the night market with hundreds of stalls. Autumn Season Extra: Zhangjialou Red Maple Forest (Best Viewing

Time: 20 Oct - 20 Nov)

Day 8 Qingdao 🛪 Transit City Return B/MOB

End of journey, return flight to home. iO Travel hope to serve you again soon!





日照灯塔风景区 Rizhao Lighthouse Scenic Area



张裕卡斯特酒庄 Chateau Changyu-Castel



大锅蒸海鲜 Seafood Steam Pot



大锅蒸海鲜 Seafood Steam Pot

## 花季加点 FLOWER SEASON EXTRA



Cherry Blossom

必须符合条规:



牡丹 Peony



银杏 Gingko



枫叶 Maple

#### 出发日期 DEPARTURE DATE:

- 1. 本公司保留对行程内容因当地天气、路况、 突发情况以及不可抗拒因素,做出适当 更改和调整的权力。 2. 所有航班如有更改,恕不另行通知。 3. 旅游细则与附带条件,以收据育项为准测。 4. 自由活动期间自费项目由客人自行选择与付费。 5. 如有包含门票,将特别注明。

- 6. 如有购物站,将特别注明。
  7. 旅程以华语,粤语或英文讲解。
  8. 每团至少16位成员才能铁定出发。如团体少于16为成员,本公司保留决定操作或取消此行程。
  9. 所有酒店评级,均以当地为标准。如遇到当地酒店客满,不可预测等因素,将以同级酒店取代。
  10. 房型是根据酒店分配,本公司不负责所分配房型差异。
  11. 本公司建议购买旅游保险,为您的旅程做个保障。
  12. 英文版本是翻译自中文版本,如有差异将以中文版为。

## 团费 TOUR FARE:

- Terms & Conditions Apply: lerms & Conditions Apply:

  1) Or seaves the right to make appropriate changes and adjustments of the tinerary due to local weather, road conditions, unexpected situations and irrestible factors without prior notice.

  All fight are sufficient to change without prior notice. The stipulation of potential receipts.

  All stipulated in the official receipts.

  4) Participation of optional tours will be at passengers on expense.

  5) Admission and entrance ticket will be included.

  6) Shopping stops will be included where specified.

- 7) Tour is conducted in Chinese. Cantonese or English.
  8) Minimum group size of 16 passenger is required for a confirmed departure. Group size of 15 and below will solely be at discretion of 10 travel.
  9) All hotel rating are based on local standard. In the event that accommodation if the stated notel in unavailable, it that accommodation if the stated notel in unavailable, it of 10 Room places are based on in unit process that the stated note in allocated by respective hotels. 10 will not be responsible for the differences of the room allocated.
  10 10 travel recommends you to buy travel insurance for your travel related coverage.
  2) In the event if discrepance are the chinese Version.
  Chinese timerary, please refer to Chinese Version.





## IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD. (173557-U) (KKP-1478) (KPL/LN 1478/2

+605 253 2766 / +6016 559 8766

NO. 19, JALAN SULTAN ABDUL JALIL, 30300 IPOH, PERAK, MALAYSIA,

